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                                          Polished, Poised, Professional
           March 3-9, 2019 is Dental Assistants Recognition Week.
Thank you to dental assistants across Canada for all the contributions you make each day to improve the oral health of Canadians.

Raffiné(e), posé(e), professionnel(le)
Nous souhaitons aux assistant(e)s dentaires du Canada une très heureuse semaine de reconnaissance, du 3 au 9 mars 2019.
Merci pour toutes les contributions que vous apportez chaque jour à l'amélioration de la santé bucco-dentaire des Canadiens.
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	Oral health professionals fight against adolescent opioid addiction

	www.vbjusa.com • March 3rd, 2019

	Permalink



	Quebec to invest $10 million annually for dental care in seniors centres

	montrealgazette.com • March 3rd, 2019

	Permalink



	Vancouver researchers find Canadians drinking less sugary beverages and milk but identify areas of dietary concern

	www.straight.com • March 3rd, 2019

	Permalink



	Ontario researchers discover how bacteria become resistant to antibiotics

	toronto.ctvnews.ca • March 3rd, 2019

	Permalink



 
 
	[image: ]











CDAA will be sunsetting its weekly e-newsbrief, effective the week of March 4, 2019.  You will receive the final iteration of the e-newsbrief in your inbox on March 6, 2019.  Thank you for subscribing.  Thank you to Scrubs Canada, TD Meloche and Colgate for their support over the past two years.  Their support made the CDAA e-newsbrief possible.  CDAA looks forward to new and innovating ways of connecting with you on issues related to the oral health of Canadians.


L’ACAD annulera son bulletin électronique hebdomadaire, à compter de la semaine du 4 mars 2019. Vous recevrez l’itération finale du bulletin électronique dans votre boîte de réception le 6 mars 2019. Merci de votre abonnement. Merci à Scrubs Canada, TD Meloche et Colgate pour leur soutien au cours des deux dernières années. Leur soutien a rendu possible le bulletin électronique de l'ACAD. L’ACAD attend avec impatience de nouvelles façons novatrices d’établir des liens avec vous sur des questions relatives à la santé bucco-dentaire des Canadiens. 
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  Staying safe on winter roads tips / 
  Conseils pour rester en sécurité sur les routes en hiver 


	Winter weather in Canada can be extreme. Affinity program partner TD Insurance shares a few precautions before you hit the road. #ad ► https://go.td.com/2jzCWrV


		
	Vous préparez vos vacances ou un voyage d’affaires? Renseignez-vous sur l’assurance voyage Solution sans frontières de notre partenaire de programme d’affinité, TD Assurance. #publicité ► https://go.td.com/2xAsDKH
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DISCLAIMER: Articles and advertisements, as well as their claims, do not necessarily represent the viewpoints/opinions of the Canadian Dental Assistants Association (CDAA). The CDAA is not responsible for grammatical errors, misspelled words, unclear syntax or errors in translations, in original sources.  
AVIS DE NON-RESPONSABILITÉ: Les articles et annonces, ainsi que leurs revendications, ne représentent pas nécessairement les points de vue / opinions de l'Association canadienne des assistant(e)s dentaires (ACAD). L’ACAD n'est pas responsable des erreurs grammaticales, des mots mal orthographiés, de la syntaxe imprécise ou des erreurs dans les traductions, dans les sources originales.
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